
Saksprotokoll i fylkestinget -  29.09.2020 
 
Terje Kollbotn (R) sette fram slikt forslag: 
 

«Vestland fylkesting vil i oppfylgjinga av utviklingsplanen og andre styringsdokument for 
Vestland fylke leggje stor vekt på å utvikle målretta tiltak for å utvikle industrikommunane. 
Fylkestinget vil arbeide for gode rammevilkår for industri som er basert på fornybar energi 
og medverke til at SSB sine prognosar 2020-2050 ikkje blir ein realitet på dette området.» 

 
Avrøysting 
 
Det var 64 medlemer til stades. 
Forslaget vart vedteke mot 3 røyster (3 MDG). 
 
Vedtak 
 
Vestland fylkesting vil i oppfylgjinga av utviklingsplanen og andre styringsdokument for Vestland 
fylke leggje stor vekt på å utvikle målretta tiltak for å utvikle industrikommunane. Fylkestinget vil 
arbeide for gode rammevilkår for industri som er basert på fornybar energi og medverke til at SSB 
sine prognosar 2020-2050 ikkje blir ein realitet på dette området. 
 


